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Interpellation – Angående utvecklingen av Kiruna Nya sjukhus 

Interpellationen ställd till Regionstyrelsens ordförande Anders Öberg 

 

Efter att Kirunas befolkning och Kirunasjukhus under en lång tid bakåt, missgynnats genom 

nedskärningar i och med centraliseringar och uteblivna satsningar för en likvärdig vård. Tilltron till 

Region Norrbotten är hos många kirunabor låg. Kirunas befolkning förtjänar svar på de frågor man 

haft under en längre tid. 

 Socialdemokraterna lovade under valrörelsen 2022 att en planering av inrättande av akutkirurgi och 

förlossningsvård i Kirunas nya sjukhus skulle genomföras. 

Med anledning av det vill Kirunas befolkning ha svar på följande frågor: 

 Kommer 100% av ersättningen av LKAB för Kirunasjukhus, att återinvesteras i Kiruna nya 

sjukhus. 

 Kommer regionen att investera ytterligare medel utöver ersättningen av LKAB för innehåll i 

Kiruna nya sjukhus. 

 Kommer införande av akutkirurgi ske i Kiruna nya sjukhus 

 Kommer införande av förlossningsvård att ske i Kiruna nya sjukhus 

 Kommer Kiruna nya sjukhus få någon specialinriktning. 
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